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Dnia 22.01'2016 r' o godz' 17'00 W szkole Podstawowej nr 7 odbYło się Zebranie
sprawoŻdaWcŻo Wyborcze osiedla "Północ'. W zebraniu ucze5tnicŻyli prŻed5taWicieie
UrŻędu Miasta w osobach; Marian Błachut _ BurmistrŻ, PaWeł Mrowiec - z/c BUrmlstrŻa,
Damian Zelazny PrŻewodnjcŻącv Rady Miasta, Marek Gazda sekretarz UM, EWa Krńiecik '
WronowicŻ Radna Powiatu' KrŻysztof ']afczok ' Radny RM, ]anUsz Uszok RadnY RM'
KaŻimielz Kocur Radny RM, KrŻysŻtof Ryłko Prezes osP 'Dziedzice', Barbara siemińska _

Gazcta czechoWicka, MirosłaW Lis n]ieszkaniec oś. ''RenardoWice", Panie PatrYcja Piecha
lndeka, Ewa Za8ól, iwona Ma], jako komisjó skrutacyjna powołana prŻez UrŻąd Miasta oraz
39 /trŻydziestu dziewięciu/ m|esŻkańcóW osiedla 'Północ'' / listy osobowe dotączone do
spraWoŻdania/. Zebranie otworŻyl plŻewodniczący osiedla Edward BucŻek, Wita]ąc
Wszystkich uczestnikóW i stwierdzając jego prawomocność' Po prŻedstawien]Lr porŻądku
Żebran]a, mie5Żkańcy Wysłuchali spraWoŻdania ZarŻądu osiedla 'Północ" :a okres od
71''a1.2012 r' do 22.01'2016 r. W kolejnyn] punkcie zebrania dyskusja, nie padły Zadne
pytania, przystąpiono więc do prŻe8łosowania 5praWoŻdania' 5prawozdanie przegio5o!\]ano
jedno8łośnie bez głosów 5przeciWu iWstrzymujących' Następnie prŻystąpiono do wyborów.
RegLJlamin Wybolu prŻewodn]cŻącego osiedla oraZ zarŻądu przed5taWił zebranym 5ekretarz
Urzędu Miasta Pan Marek Gazda' Na przewodnicŻącego osiedla zgłoszono kandydaturę
Edwarda Buczka oraŻ Pana czesława Matlaka' Pan CŻesław Matlak nie WyraŻił ŻBodv na
kandydowanie, Więc Żamknięto listę Ż osobą bylego przewodniczącego EdWarda Buczka'
Z powodu Ż8toszenia jedne8o kandydata na przewodn]cŻącego os]ed]a, Żostaia
prŻedstaW]ona propoŻycja przeŻ Pana sekretarŻa, aby połączyć Wybory prŻewodnicŻacego
osiedla Ż Wyborem członków zarządu, na co Ż8odę WyraziJi mieszkańcy Żebrania Do Zarządl'
os edIa zgłoszono następującYch kandydatóW; panie EWę Zieleźnik, Halinę siWiec oraz panóW.
]ana MazUra, JóŻefa Wołowca i czesława Matlaka. Przedstawione osoby wyraŻ]ły Ż8odę na
kandydowanie- Konrisja skrutacyjna przygotowała karty do 8losowania iprzeprowadŻlła
Wybory. W Wyniku głosowania przewodnicŻącym osiedla "Północ" na następną kadencję
zostai WYbrany Edward Buczek, otrŻymując 37 głosóW Ważnych idwa nieważne' skład
ZarŻądu u2upełniły następujące osoby; Halina siwiec 34 głosy, Józef Wolowie. _ 34 gtosy,
EWa zieleźnik 33 głosy, Jan Mazur 33 8lo5y' cŻesław Mat]ak. uŻyskując 9 głosóW, nle
ot!'Żymal poparcia WyborcóW do ZarŻądu osiedla na następną kadencję' Na najbliźszym
ŻebraniU ZrŻądu Żostaną przyporządkoWane fUnkcje zastępcy przewodnicŻącego, 5ekletarŻa
icŻłonkóW ZarządU. Na zakończenie Zebrania prŻeg1osoWano uchWałę upoważniającą Zarząd
do prŻesuwania Żadań iśrodków finansowych na ich real]zację w roku ro2licŻeniowyn]'
Uchwałę prŻegłosowano jednogłośnie beŻ g1osóW sprzeciwu i wstrzymujących'
Wyko|_Żystując prŻerwy W cu a5ie 8łosoWania, mieszkańcy zdawali pyiania do przybyłych gości
o Żróżnicowanej tematyce' Dotyczyły one między innymi, budowy chodnika Z mlejlcami
parkingowymi przy ul. sŻkolnej, oŻnakowania Ulicy Narutowicza o5ią jezdni, Wyjazdu Ż ul'
Le8ionóW na DK 1 pasern dodatkowym, prŻebudowy 1n5talacji wodociągowej na ul' Fredry i



jej remontu, Wyprofilowania zakrętu na ul. Asnyka przy wjeździe ńa Ul' Makuszyńskiego,
ustaWienia przydrożnych koszy na śmieci przy ul' A5nyka, za8ospodarowania działki za
pawilonem handlowym ''Biedronka'' od ul' AsnYka i MakusŻyńskiego, podziatu budzetu
osiedloWego przeznaczonego na inWestycje z uWzględnieniem ul' Norwida, Wzrostu ceny za
odpady komunalne' Biorąc pod uWagę różnorodność tematóW, kosztóW Wykonania,
procedur przygotowania i jednostek odpowiedzialnych za ich wykonanie, Zarząd
5ukcesywnie będzie monitowai mieszkańcóW o etapie ich Wdrażania.
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